
Möte SNFTM 2015-11-17

Studienämnden Fysik

Sammanfattning av protokoll fört vid SNFTM-möte 2015-11-17

• Gustav skickar mejl till Christian Azar om BSD inom h̊allbar utveckling.

• F-sektioner fr̊an andra universitet gör tv̊a saker som SNF tycker är s̊apass vettigt att
vi fundrear p̊a att införs dem. Det gäller kurser inom rättsäkerhet för examinatorer
samt kursmöten mellan examinatorer och SNF innan kursstart.

• Redan i̊ar borde vi ha möten innan kursstart med de examinatorer som är nya.

Ludvig Ekman Noa Onoszko Gustav Lindwall
Sekreterare Justerare Mötesordförande
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Studienämnden Fysik
Protokoll fört vid SNFTM-möte 2015-11-17

Tid: Tisdag 2015-11-17
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande: Gustav Lindwall
Vice Ordförande: Edvin ”Edu” Listo Zec
Kassör: Jessica Fredby
Sekreterare: Ludvig Ekman
Kursutvärderingsansvarig: Maria Bergqvist
Veckobladerist: Joacim Linder
Masterutvärderingsansvarig: Ellinor ”Joel” R̊ange
Ledamot: Emma Ekberg

Årskursrepresentant F1: Noa Onoszko

Årskursrepresentant TM1: Samuel Vrede

§1. Mötet öppnas
Gustav Lindwall öppnar mötet.

§2. Justerare
Noa Onoszko väljs till justerare.

§3. Föreg̊aende protokoll
Protokoll fr̊an föreg̊aende möte läses upp.

§4. Runda bordet

• Maria var p̊a Bandartjobanget, och arrade infolunch för de nya kursutvärderarna
i m̊andags.

• Emma har haft koll p̊a ledamotsaker.

• Noa reppade SNF p̊a Bandartjobanget.

• Vrede var p̊a infolunch och Bandartjobanget.
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• Jessica var p̊a Bandartjobanget.

• Lidnder var p̊a Bandartjobang och gjort vbl-saker.

• Edu har mejlat om Sharelatex och varit i Stockholm p̊a SAFT.

• Gustav har varit i Stockholm.

• Ellinor har gjort massa master-stuff.

• Frej har vart p̊a Bandartjobanget och fört protokoll.

§5. Kursutvärderingar och kursnämnder

• Kursutvärderare till Teknisk fysiks PDE var visst TM. Maria h̊aller p̊a att fixa
nya.

• En av kursutvärderarna i Linjär Algebra har hoppat av utbildningen. Vrede tar
det.

§6. Aspning
Ragga aspar p̊a DuP:en. Gustav och Edu infar 2an och 3an.

§7. Sektionsvecka

Bo

Bo har inte svarat. Igen. Men vi hoppas han kan föreläsa under BSD lp3.

H̊allbar utveckling - BSD

Christian Azar var rätt person meddelar Vrede. Om han svarar ja inom en vecka blir
det BSD denna läsperiod inom h̊allbar utveckling.

§8. Övrigt

SAFT

• Lärare borde utbildas i rättsäkerhet. Studienämnden h̊aller i kurser typ. Vi
kan ta upp det med Jana och/eller k̊aren om man ska göra n̊agot liknande åt
problemen som finns p̊a F, typ examinatorer som inte vet n̊att om bonuspoäng.
Ett exempel var en masterkurs nu där det inte st̊ar n̊agot om de obligatoriska
kurserna i tid.

• P̊a KTH har studienämnderna kontinuerligt möten med föreläsare innan kurs-
start. Vi borde göra samma med flervariabel och LANA:n typ, iallafall de där
examinatorerna är nya.
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Räkneövningar

Nollan klagar p̊a att SNFs räknestuga krockar p̊a schemat. Nollans schema är fullt,
och under inspirationsföreläsningarna ligger v̊ara räknestugor, vilket är s̊a bra det
kan bli.

CP - Matutvärdering

• Mer daddlar, mindre allt annat. Pastasalladen gick åt minst.

• Ny idé? Ny version av tomat basilika mozarella. Kvisttomat istället pluss par-
maskinka.

• Kladdkaka var najs. Olika efterrätter? Morotskaka? Vegansk brownie?

§9. Mötet avslutas
Gustav Lindwall avslutar mötet.
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